
 

Zápis č. 5/2013 (91) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 20. 5. 2013 
 

Přítomni:   prof. Ing. Petr Dostál, CSc., Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., doc. Ing. 
Martin Sysel, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., Ing. Miroslav Matýsek, 
Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Ing. Kateřina Sulovská, Ing. Peter 
Janků, Bc. Martin Mašlan, Lukáš Urbančok (celkem 10 členů AS) 

Omluveni:  
Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., Bc. Eva Navrátilová, RNDr. 

Jan Ostravský, CSc., Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., Monika Krištofová, DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů. 

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka 

3. Projednání návrhu Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2012.  

4. Projednání návrhu materiálu „Rozdělení finančních prostředků Fakulty 
aplikované informatiky pro rok 2013“. 

5. Projednání návrhu Zprávy o činnosti Akademického senátu FAI za období 
20.2.2012 - 10.3.2013. 

6. Projednání návrhu Výroční zprávy o činnosti FAI za rok 2012.  

7. Projednání návrhu Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB. 

8. Různé.  

 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal účastníky 
zasedání.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.   
Zápis je bez připomínek. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov informoval o důležitých bodech ze zasedání AS 
UTB ze dne 16. 4. 2013: 

• Rektor prof. Sáha informoval o umístění UTB mezi 26 veřejnými vysokými školami. 
Podle vzdělávací činnosti se UTB umístila na 11. místě, podle tvůrčí činnosti na 
20. místě. 

• Členy ekonomické komise AS UTB byli za FAI zvoleni doc. Martin Sysel a 
Dr. Miroslav Matýsek. 
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• Členy legislativní komise AS UTB byli za FAI zvoleni Ing. Libor Pekař, Ing. Martin 
Papež a Ing. Jiří Vincenec. 

• Ing. Papež vystoupil s kritickými připomínkami studentů k novým webovým 
stránkám UTB. K zápisu z jednání AS UTB ze dne 16.4.2013 je připojen také 
seznam připomínek k novým webovým stránkám.   

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.   
Děkan FAI informoval, že začátkem června začínají SZZ. Jejich příprava je v plném 
proudu. Dále děkan FAI informoval o tom, že proběhlo zasedání Rady studijních 
programů, na němž byly důkladně projednány otázky týkající se Státních závěrečných 
zkoušek. Dále došlo k projednání úpravy studijních plánů. Dále prof. Vašek informoval o 
tom, že byl podán návrh Centra kompetence, kde je FAI hlavním řešitelem, na dalších 
dvou je FAI spoluřešitelem. Další 3 návrhy byly podány UTB. Jedná se o projekty na 6 
let. Po prázdninách bude vypsáno 2. kolo Národního programu udržitelnosti.  

Prod. Sysala informoval o směrných číslech studentů pro příští akademický rok – 362 
studentů v bakalářském studiu, 240 studentů v navazujícím magisterském studiu a 31 
v DSP.  

ad 3) Projednání návrhu Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2012.     
Návrh Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2012 byl projednáván na minulém 
zasedání AS FAI. Připomínky bylo možno zasílat elektronicky. Poslední varianta je 
včetně zapracovaných připomínek. Další připomínky z řad členů AS UTB nejsou.  

Návrh usnesení AS FAI 91/1 
AS FAI schválil návrh Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2012.  

Hlasování 
Pro:  10 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 91/1 
AS FAI jednomyslně schválil návrh Výroční zprávy o hospodaření za rok 2012. 

ad 4) Projednání návrhu materiálu „Rozdělení finančních prostředků Fakulty 
aplikované informatiky pro rok 2013“.  
Návrh tohoto materiálu prozatím není kompletně k dispozici. Děkan FAI tuto skutečnost 
zdůvodnil tím, že prozatím nejsou jednoznačně a průhledně definovány peněžní 
prostředky spojené s projektem CEBIA-Tech. Děkan navrhuje projednat tento bod na 
zasedání AS FAI dne 10.6.2013. Do 3.6.2013 bude elektronicky rozeslán návrh tohoto 
materiálu. Námitky z řad členů AS FAI nejsou.  

Odchází tajemnice FAI. Bc. Navrátilová. 

Odchází Dr. Milan Navrátil. 
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ad 5) Projednání návrhu Zprávy o činnosti Akademického senátu FAI za období 
20.2.2012 – 10.3.2013.  

Návrh tohoto materiálu byl projednán na minulém zasedání AS FAI. Předseda AS FAI 
Dr. Chramcov připomenul, že materiál byl doplněn o výpis čerpání finančních prostředků 
z SPP prvku AS FAI a byly zpřesněny tabulky docházky jednotlivých členů AS FAI. 
Další připomínky z řad členů AS FAI nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI 91/2 
AS FAI schválil návrh Zprávy o činnosti Akademického senátu FAI za období 20.2.2012 
– 10.3.2013. 

Hlasování 
Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 91/2  
AS FAI jednomyslně schválil návrh Zprávy o Činnosti Akademického senátu FAI za 
období 20.2.2012 – 10.3.2013. 
Přichází Dr. Milan Navrátil. 

ad 6) Projednání návrhu Výroční zprávy o činnosti FAI za rok 2012. 
Návrh tohoto materiálu představil Dr. Chramcov. Povinnost předložit tento materiál ze 
zákona není, ale pokud je předkládám, musí být projednán na zasedání AS. Materiál má 
podobnou strukturu jako materiál v loňském roce. Bude detailněji projednán na 
zasedání LK AS FAI dne 22.5.2013 v 9:00 hod. Děkan FAI dodá k materiálu aktuální 
úvodní slovo. 

ad 7) Projednání návrhu Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB. 
Návrh tohoto materiálu byl postupně projednáván na několika minulých zasedáních AS 
FAI. Projednávala se především úprava čl. 16 týkající se Podmínek pro pokračování ve 
studiu a čl. 17 Kontrola studia. Další změny byly v příloze č. 1 - Kreditní hodnocení 
základních aktivit doktorandů započítávaných v rámci disertačního semináře. V této 
části je uvedený komentovaný příklad. Všechny připomínky jsou zapracovány. V článku 
č. 23 – Uznávání části studia k avizovaným změnám nakonec nedošlo. Platnost směrnice 
bude od 1.6.2013. Další připomínky z řad členů AS FASI nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI 91/3 
AS FAI schválil návrh Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB.  

Hlasování 
Pro:  10 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 91/3  
AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád 
UTB. 
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ad 8) Různé.   

• Bc. Mašlan projevil zájem pracovat v EK AS FAI. Proběhlo tajné hlasování. 

Návrh usnesení AS FAI 91/4 
AS FAI schválil členství Bc. Martina Mašlana v ekonomické komise AS FAI pro funkční 
období 2012-2015.  

Hlasování 
Pro:  10 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 91/4 
AS FAI jednomyslně schválil členství Bc. Martina Mašlana v ekonomické komise AS FAI 
pro funkční období 2012-2015. 

 

Termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na 10.6.2013 na 13.00 hod v zasedací 
místnosti 51/606. 

 
Ve Zlíně dne 27. 5. 2013 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

 

 

 

        
 


